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Br.0012.7.2022 

 

Protokół Nr 23/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 18 listopada 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Artura Kacprzaka – Przewodniczącego Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Otworzył dwudzieste trzecie posiedzenie Komisji, powitał Członków Komisji. 

 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy pięciu Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Komisja 4 głosami za oraz przy 1 głosie wstrzymującym się przyjęła protokół Nr 22/2022. 

 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Przedstawił następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Informacja na temat realizacji zadania pn. „Dostawa i montaż instalacji fotowoltaicznych  

     na budynkach jednostek organizacyjnych Powiatu Mławskiego”. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji. 
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Punkt 5 

Informacja na temat realizacji zadania pn. „Dostawa i montaż instalacji fotowoltaicznych na 

budynkach jednostek organizacyjnych Powiatu Mławskiego”. 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Poinformował, że montaż paneli fotowoltaicznych został przeprowadzony na następujących 

jednostkach organizacyjnych powiatu mławskiego: Zespół Szkół Nr 1 (tutaj oprócz fotowoltaiki 

obejmował również montaż pompy ciepła w nowo powstałym budynku – Powiatowe Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalne), Zespół Szkół Nr 2, Zespół Szkół Nr 3, Zespół Szkół Nr 4, I Liceum 

Ogólnokształcące, Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy, Centrum Administracyjne do 

Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych (Dom Dziecka w Kowalewie), Mławska Hala 

Sportowa, Bursa Szkolna. W sumie powiat mławski zrealizował zadanie na 9 obiektach. 22 lipca 

2021 roku pomiędzy powiatem mławskim reprezentowanym przez Zarząd Powiatu Mławskiego  

a firmą REVOLT ENERGY S.A. ul. Kilińskiego, Rabka-Zdrój reprezentowaną przez pana Huberta 

Kalinowskiego – Prezesa Zarządu została zawarta umowa na dostawę i montaż instalacji 

fotowoltaicznych na budynkach wyżej wymienionych jednostek organizacyjnych powiatu 

mławskiego. Umowa ta opiewała na kwotę 3 038 807,25 zł. Wykonawca na realizację tego zadania 

został wyłoniony w drodze przetargu nieograniczonego na podstawie Ustawy z dnia 11 września 2019 

roku Prawo Zamówień Publicznych.  

Przypomniał, że złożono tylko jedną ofertę, gdzie termin realizacji umowy przewidziano na 13 maja 

2022 roku. W trakcie realizacji zamówienia wykonawca zakwestionował wykonanie robót 

związanych z kompleksowym przygotowaniem dachów pod montaż instalacji fotowoltaicznych. 

Mianowicie stwierdził, że przed położeniem instalacji fotowoltaicznych należy wymienić pokrycie 

dachowe na budynkach Zespołu Szkół Nr 1, Zespołu Szkół Nr 3, Zespołu Szkół Nr 4 i Liceum 

Ogólnokształcącym. Wykonawca nie przyznawał się do tych remontów i ich nie wykonał. Znając 

stanowisko wykonawcy, zamawiający wyznaczył termin do 28 lutego 2022 roku na wykonanie 

remontu dachów. Nie zostało to jednak zrealizowane przez wykonawcę. W związku z tym, po upływie 

terminu zamawiający musiał zlecić wykonanie zastępcze w formie przetargu nieograniczonego. 

Wygrała firma REDIREM Izabela Dworznicka, ul. Ligi Obrony Kraju, Mława. Termin wykonania 

był do 15 kwietnia 2022 roku. Firma wykonała zadanie w terminie. Wartość umowy na wykonanie 

remontów tych wskazanych wcześniej dachów wynosiła 724 016,45 zł. Po zgłoszeniu wykonania 

prac i gotowości do odbioru zamawiający w dniu 16 maja 2022 roku rozpoczął czynności związane 

z odbiorem, zgodnie z umową. Komisja bardzo szczegółowo badała zakres wykonanych prac, 

odnajdywała każdą usterkę, znajdowała błędy, niedociągnięcia. Po ich usunięciu nastąpił ostateczny 

odbiór końcowy dnia 25 lipca 2022 roku.  

Wspomniał, że ogólna wartość umowy to 3 038 807,25 zł. Zostało to pomniejszone o kwotę remontu 

dachów, a dokładniej o 724 016,45 zł. W związku z tym firma REVOLT ENERGY S.A. uzyskała 

wynagrodzenie za prace faktycznie wykonane, czyli kwotę 2 314 790,80 zł.  

Łączny koszt inwestycji wyniósł 3 167 957,25 zł. W skład tej kwoty wchodzi:  

Instalacja fotowoltaiczna, czyli dla firmy REVOLT ENERGY kwota 2 314 790,80 zł; Następnie 

podczas wykonywania prac w Domu Dziecka w Kowalewie wystąpiła konieczność wykonania robót 

dodatkowych na kwotę 24 600 zł, które wykonała firma; wykonawstwo zastępcze (remont dachów) 

724 016,45 zł; opracowanie dokumentacji projektu technicznego wygraną przez firmę EPD 

TECHNIKA SOLARNA Sp. z o.o. Bukowina Sycowska, reprezentowaną przez pana Cezarego 

Konwę na kwotę 67 650 zł; W ramach nadzoru firma ta pełniła również nadzór autorski nad całą 

inwestycją w kwocie 36 900 zł.  

Poinformował, że na dzień dzisiejszy instalacja fotowoltaiczna na wszystkich (dziewięciu) obiektach 

jednostek organizacyjnych powiatu mławskiego działa prawidłowo. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji  

Podziękował Panu Dyrektorowi Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska za przedstawione 

informacje i otworzył dyskusję. 



3 

 

 

Pan Henryk Antczak- Członek Komisji 

Zapytał, jak zachował się wykonawca po uzyskaniu informacji, że otrzymał mniejsze wynagrodzenie 

o kwotę 724 016,45 zł? 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Odpowiedział, że na razie nie zareagował w ogóle, jednakże prawdopodobnie sprawa ta trafi na drogę 

sądową.  

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Sekretarz Komisji 

Zapytała, jaki czas ma wykonawca z firmy REVOLT ENERGY na ewentualne roszczenia? 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Powiedział, że jest to okres 3 lat.  

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Zapytał, w jaki sposób jest rozliczana energia z paneli fotowoltaicznych zamontowanych na 

budynkach jednostek organizacyjnych powiatu mławskiego? 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Poinformował, że część jest rozliczana na starych zasadach (zainstalowane i uruchomione panele 

fotowoltaiczne do 31 marca 2022 roku) a część na nowych (uruchomione po 1 kwietnia 2022 roku), 

ponieważ nie na wszystkich obiektach zdążono zamontować panele w terminie aby obowiązywały 

jeszcze stare warunki umowy z fotowoltaiki. Podał przykład, że na ulicy Słowackiego, na budynku 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego obowiązuje umowa na starych zasadach rozliczania 

z energii. 

Planowano aby na wszystkich budynkach jednostek organizacyjnych powiatu mławskiego 

obowiązywała umowa z fotowoltaiki na starych zasadach (jest korzystniejsza), jednakże w związku 

z kwestią sporną dotyczącą dachów, przedłużał się czas na realizację wykonania zadania.  

 

Pan Henryk Antczak- Członek Komisji 

Zapytał jak działa pompa ciepła w budynku Zespołu Szkół Nr 1? 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Odpowiedział, że są zamontowane dwie pompy ciepła, jedna w Domu Dziecka w Kowalewie a druga 

w Zespole Szkół Nr 1, która zaopatruje też Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie. 

Bardzo dobrze się sprawdzają, są bardzo niskie rachunki. 

  

Pan Marek Linkowski- Członek Komisji 

Zapytał, jaka jest moc paneli fotowoltaicznych na poszczególnych obiektach? 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Powiedział, że biuro projektowe przed założeniem paneli fotowoltaicznych przeprowadzało audyt  

i dobierało odpowiednią moc dla danej jednostki na podstawie otrzymywanych rachunków za energię, 

aby została zamontowana odpowiednia ilość i moc paneli.  

Na wszystkich budynkach jednostek organizacyjnych powiatu mławskiego, na których są 

zamontowane panele fotowoltaiczne, oprócz Mławskiej Hali Sportowej, łączna ich moc nie 

przekracza 50 kW. Natomiast Mławska Hala Sportowa posiada panele fotowoltaiczne o mocy około 

60 kW. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Powiedział, że na starych zasadach (zainstalowanie i uruchomienie fotowoltaiki do 31 marca 2022 
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roku) dotyczących umów z fotowoltaiki za każdą 1 kWh energii wyprodukowanej przez instalację 

fotowoltaiczną  można odebrać za darmo 0,8 kWh (z magazynu).  

Na nowych zasadach (według systemu net-billing) jest trochę mniej korzystnie, gdyż na chwilę 

obecną cena energii elektrycznej wprowadzonej przez prosumenta do sieci jest wyznaczana jako cena 

rynkowa miesięczna. Od 1 lipca 2024 roku cena energii wprowadzanej przez prosumentów do sieci 

ma być wyznaczana dla poszczególnych, elementarnych okresów rozliczeniowych - godzinowych. 

W zależności od godziny będzie różna cena kW. 

Zasugerował, że interesujące byłoby zrobienie analizy jakie oszczędności przynosi posiadanie paneli 

fotowoltaicznych w jednostkach organizacyjnych powiatu mławskiego. 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Powiedział, że najwcześniej została uruchomiona fotowoltaika w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym. W związku z funkcjonowaniem paneli fotowoltaicznych jednostka ponosi jedynie 

opłaty przesyłowe. Jest to ogromna oszczędność. 

 

Pan Henryk Antczak- Członek Komisji 

Podsumował, że są to dobre decyzje, gdyż na pewno fotowoltaika jest przyszłością.  

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Potwierdził, że fotowoltaika jest bardzo opłacalnym rozwiązaniem. Za kilka lat mogą powstać 

nowocześniejsze technologie, które będą lepsze niż pozyskiwanie energii za pomocą paneli 

fotowoltaicznych, jednakże na chwilę obecną fotowoltaika jest korzystna.  

 

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Zamknął dwudzieste trzecie posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podziękował Członkom Komisji  

i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

  

 

         Przewodniczący Komisji 

 

                Artur Kacprzak 

 

 

 

 
Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

22.11.2022 r. 


